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Technische vragen – Jaarstukken 2023 
 

Bij indiening uiterlijk dinsdag 11 juni 2024 (10:00 uur), worden antwoorden uiterlijk dinsdag 18 juni 2024 in de 
dagmail en bij de vergaderingen geplaatst. 
 
Graag bij elke vraag de pagina aangeven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 
 

 BINNENGEKOMEN 
TEAM POSTBEHANDELING EN 
ARCHIVERING 

 D.D. 11-06-2024 
 No. 2024-01982 (Financieel Beleid en Ontw.) 
 No. 2024-01983 (Raad) 

 

Fractie: CDA 
  

Vraagnummer: 1 

Pagina:  29 

Vraag: Effectindicatoren realisatie 2021 Groeiende bedrijven 7.868. Klopt dit getal, waar 
komt dit vandaan. ( extreme afwijking?) 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 2 

Pagina:  33/34 

Vraag: Sint Pietersberg  & Jekerdal aangemeld als koploperproject / Inventarisatie 
landbouwgebruik. Is deze al beschikbaar? 
Heeft een nmogelijke toekening als koploperproject gevolge voor de 
ontwikkelingen Cafe Den Dolhaert en de Ponyclub Maastricht? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 3 

Pagina:  32 

Vraag: De invulling van creatief ondernemerschap is uitgesteld mede in samenhang met 
het programma circulaire economie. Graag nadere duiding wat de directe 
samenhang en reden tot uitstel tussen beide programma’s is.  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 4 

Pagina:  35 

Vraag: Accountmanagers voor MKB, meer faciliteend beleid. Zijn of is team economie in 
2023 uitgebreid met een accounymanager MKB? Voor welke taakomvang? Welke 
specifieke functies ter ondersteuning MKB zijn aan dez e functie verbonden? 

Antwoord:  

Vraagnummer: 5 

Pagina:  35  

Vraag: Gebiedsontwikkeling binnenstad, conform? Wat is dan opgeleverd aan 
gebiedsontwikkeling binnenstad in 2023?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 6 

Pagina:  101 

Vraag: Extreme neerslag. Welke communicatiemiddele en informatievoorzieningen zijn 
ingezet om bewoners te informeren over (zelf)preventieve maatregelen? 
Hoemveel meldingen zijn ontvangen en hoeveel schads zijn opgelost? 
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Wanneer kunnen we informatie verwachten van mogelijke preventieve of 
mitigerende maatregelen?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 7 

Pagina:  Pag. 108 

Vraag: Zijn de resultaten van de metingen obv het luchtmeetnet beschikbaar voor de 
raad?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 8 

Pagina:  108 

Vraag: Gezamenlijke inkoop regionaal duurzaam opgewerkte energie. Programma On Hold 
gezet  in afwachting van programma OER. Graag nadere uitleg wat dit proramma 
inhoudt? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 9 

Pagina:  133 

Vraag: Het nadelig resultaat op de lasten pandexploitatie BBOG ontstaat met name door 
de gestegen energiekosten. De energiekosten worden merendeels doorbelast aan 
de huurders waardoor aan de batenzijde een voordeelontstaat van 0,301 mln. 
Waar zit het verschil in? Waarom worden de energielasten slechts “ merendeels” 
doorbelast. Is er een dataoverzicht van doorbelaste energielasten aan huurders? 
Betreft het maatschappelijke huurders? Comerciee huurders? Graag meer 
duidelijkheid. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 10 

Pagina:  135 

Vraag: Loonkosten genereatiepact lager dan verwacht. Naar wij begrepen hebben zijn 
meerdere personeelsleden afgewezen omdat de regeling overvraagd was. Nu 
constateert u onderuitputing van de regeling. Wordt nu alsnog aan ( een deel van) 
deze personeelsleden de mogelijkheid geboden gebruik te maken van het 
generatiepact?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 11 

Pagina:  135 

Vraag: Generatiepact. Aantal vrijgekomen FTE’s is niet geheel ingevuld. Waardoor wordt 
dit veroorzaakt? Is de regeling generatiepact gecontinueerd? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 12 

Pagina:  167 

Vraag: Om in de toekomst nog beter aan de begrotingsrechtmatigheid te kunnen voldoen 
zal het voorzichtigheidsprincipe minder zwaar moeten worden toegepast. Graag 
uitleg, lijkt een discrepantie? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 13 

Pagina:  13 

Vraag: Hoeveel middelen zijn toegekend voor het programma preventie met gezag?  

Antwoord:  
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Vraagnummer: 14 

Pagina:  17 

Vraag: Bij prestaties going concern nummer 7, kleinschale infrastrucutrele maatregelen en 
aanpak en voorkomen verkeersonveilig gedrag. Op welke manier kunnen bewoners 
initiatieven of een verzoek indienen om bijvoorbeeld hun straat of wijk 
verkeersveiliger te maken? Hoe wordt dit beoordeeld?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 15 

Pagina:  37 

Vraag: Kunnen we het jaarversag van Maastricht Marketing met ook de cijfers erin 
opgenomen inzien?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 15 

Pagina:  45 

Vraag: Hoeveel middelen waren er in 2023 voor de aanpak van laaggeletterheid en 
hoeveel daarvan zijn besteed en waaraan?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 16 

Pagina:  47 

Vraag: Bij onvoorziene voorzieningen 2023 staat dat het qua huisvesting gelukt is om de 
extra vraag nieuwkomers op te vangen binnen de bestaande onderwijsgebouwen. 
Betekent dit dat het taalonderwijs niet gelukt is? Kunt u een toelichting geven op 
deze passage. De gemeente is wat betreft nieuwkomers toch verantwoordelijk voor 
het taalonderwijs? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 17 

Pagina:  55 

Vraag: Ambitie 8.C3 De subsidiepot van 2 ton extra om cultuureducatie i.s.m. de 
muziekverenigngen te stimuleren is eind septemner 2023 open gegaan. Hoeveel 
middelen zijn besteed? Zijn er nog middelen over? Zo ja, is het mogelijk 
onderbestede middelen voor muziekinstrumenten in te zetten voor 
muziekverenigingen die muziekonderwijs geven op scholen? Denk bv. aan de 
harmonie in Heer die klarinetten nodig heeft. De instrumenten zijn dus mede nodig 
om invulling te geven aan de projecten.  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 18 

Pagina:  55 

Vraag: Is het jaarverslag van de Muziekgieterij met bijbehorende cijfers in te zien voor de 
gemeenteraad? Dus daarmee bedoel ik niet jjde tussenrapportage/evaluatie van de 
muziekgieterij zelf die op de dagmail heeft gestaan.  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 19 

Pagina:  55 

Vraag: Ambitie 8.C2., het ondersteunen van en investeren in onze amateurverenigingen , 
hoe is daar invulling aangegeven in 2023? Welke middelen of 
subsidiemogelijkheden zijn daarmee gepaard gegaan?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 20 
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Pagina:  64 

Vraag: CNME heeft in 2023 50.000 euro beschikbaar gesteld per regeling voor het 
vergroenen van je dak. Hoeveel daarvan is besteed? Heeft de gemeente Maastricht 
ook een eigen subsidieregeling voor sedumdaken?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 21 

Pagina:  70 

Vraag: Bij de uitvoering staat bij het punt van het aantal kinderen in armoede halveren 
uiterlijk 2030 dat dit niet conform planning loopt en dat er een grote 
afhankelijkheid is van het rijk. In Maastricht kampen we met gezinnen die 
langdurige armoede kennen die van generatie op generatie overgaat en waarbij 
multiproblematiek speelt. Dit vraagt om een andere aanpak dan bij de stille 
armoede waarbij het vaak gaat om genoeg onderaan de streep over te houden 
maar waar dus geen multiproblematiek speelt. De 50-gezinnenaanpak, die specifiek 
was bedoeld om die hardnekkige armoede bij gezinnen tegen te gaan, is niet meer. 
Is deze nou omgezet in de reguliere werkwijze? Zo ja, hoeveel gezinnen worden via 
deze methode geholpen? Of is deze speciale aanpak ten tijde van de bezuinigingen 
in 2021 gesneuveld?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 22 

Pagina:  71 

Vraag: De middelen voor de mantelzorgwaardering zijn niet besteed. Vloeien deze terug 
naar de algemene middelen? Kunnen deze middelen ingezet worden om 
mantelzorgers een gratis parkeerontheffing te geven?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 23 

Pagina:  71 

Vraag: Kunt u een toelichting geven op de afrekening van diverse subsidies die mede tot 
een voordeel van 0,146 miljoen hebben geleid? Om welke gaat het dan?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 24 

Pagina:  72 

Vraag: Het voordeel van 0,466 miljoen op inburgering verontrust ons. Kunt u aangeven 
hoeveel van dat bedrag komt door achterblijvende personele bezetting? Om wat 
voor bezetting naast consulenten gaat het dan? Er staat dat de werving van 
geschikte consulenten lastig is. Zijn er dan wel consulenten die solliciteren maar als 
niet geschikt bevonden worden? Waar ligt dat aan?  
Hoeveel inburgeraars konden niet beginnen aan hun persoonlijk integratieplan of 
ten dele doorlopen? Is daarvan een kosten- batenanalyse gemaakt?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 25 

Pagina:  72/73  

Vraag: Vraag over GALA. De gemeente krijgt hiermee één specifieke uitkering waar allerlei 
doeleinden onder vallen die voorheen onder meerdere regelingen vielen. Kunt u 
uitsplitsen welke regelingen/SPUK-gelden met bijbehorende middelen straks 
komen te vervallen en ondergebracht worden onder GALA. Houden we onderaan 
de streep meer of minder over? Kunt u hetzelfde doen voor IZA, integraal 
zorgakkoord. 

Antwoord:  
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Vraagnummer: 26 

Pagina:  109 

Vraag: De Regionale Energie Strategie betekent dat er per provincie gebieden moeten 
worden aangewezen waar duurzame energie opgewerkt kan worden. Iedere 
gemeente hoort hier aan bij te dragen. De provincie heeft in hun nieuwe akkoord 
landbouwgronden uitgesloten. Maastricht heeft weinig tot geen landbouw of open 
gronden en zet voornamelijk in op zonnepanelen op daken. Kunt u de stand van 
zaken van de RES toelichten? Draagt Maastricht hier voldoende aan bij of is er nog 
een discussie gaande over wat diverse gemeenten doen? Is er nog een opgave voor 
Maastricht?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 27 

Pagina:  113 

Vraag: Een vraag over ambitie 2.C6 het onderzoeken van welstandsluwere of 
welstandsvrije zones in de stad. Hoe is aan deze ambitie uitvoering gegeven in 
2023? Is hier sinds het coalitieakkoord uberhaupt werk van gemaakt? Zo ja wat? 
Wanneer kunnen we een vervolg verwachten? Met name de grote opgave van 
verduurzaming i.r.t de welstandseisen is een probleem voor het CDA.j 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 28 

Pagina:  119 

Vraag: Ambitie 4.C9. We onderzoeken of het WMO-beleid aangepast kan worden om 
bestaande complexen geschikt te maken voor langer thuis wonen en gezamenlijke 
voorzieningen. Wat is hiermee gedaan in 2023 gezien het WMO beleids-
uitvoeringsplan volgende week voor ligt in de raad? Heeft er al een 
(voor)onderzoek plaatsgevonden?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 29 

Pagina:  119 

Vraag: 4.C10. De RIB over de woonzorgvisie is recent op de dagmail verschenen. Welk 
voorwerk is in 2023 voor deze woonzorgvisie gedaan? Wij weten dat de 
woonzorgvisie niet enkel betrekking heeft op senioren, maar gezien we meevaren 
op de landelijke koers van langer thuis wonen, zal de doelgroep senioren wel de 
grootste opgave gaan worden gezien de dubbele vergrijzing. Kunt u aangeven 
hoeveel senioren er ieder jaar tot 2030 bijkomen, dus het totaal aantal uitsplitsen 
per jaar? Procentueel hoeveel senioren maken nu gebruik van 
woningaanpassingen? Kunt u op basis van die cijfers een prognose geven van 
hoeveel type woningen er bij moeten komen in Maastricht of een schatting op 
basis van het Deltaplan maken?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 30 

Pagina:  120 

Vraag: Is er voldoende personele bezetting bij Bouw- en Woningtoezicht?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 31 

Pagina:  58 

Vraag: In 2023 waren er geen aanvragen betreffende ‘cultuureducatie’? Zijn er voor 2024 
wel al verzoeken ingediend? Zo ja, is er thans voldoende budget om aan de vraag te 
voldoen?  

Antwoord:  
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Vraagnummer: 32 

Pagina:  100 

Vraag: Riolering. Het percentrage betreffende mensen die last hebben van teveel 
regenwater in de straat is sinds 2022 gestegen. Bewoners aan bijvoorbeeld de 
akersteenweg e.0 hebben regelmatig last van teveel regenwater. Zijn er plannen 
om dit in de toekomst te vermijden? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 33 

Pagina:  102 

Vraag: Afvalinzameling. Er staat: consequente overtreders van bijplaatsingen op 
milieuperrons worden beboet. Wij constateren echter dat bijplaatsingen hand over 
hand toenemen. Welke maatregelen worden getroffen om erger te voorkomen en 
bijplaatsingen terug te dringen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 34 

Pagina:  102  

Vraag: Zwerfafval. Onder punt 3 staat geschreven: elektrificatie materieel. Wat wordt 
hieronder verstaan?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 35 

Pagina:  Algemeen cultuur  

Vraag: Hoeveel subsidiemogelijkheden zijn er voor de volkscultuur en hoeveel voor de 
professionele cultuur? Hoe groot is het verschil tussen deze twee?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 36 

Pagina:  Algemeen cultuur  

Vraag: Waar gaan de subsidiegelden voor de professionele cultuur met name in zitten? 
Dus om wat voor een kosten gaat het?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 37 

Pagina:  Algemeen cultuur  

Vraag: Welke subsidievormen zijn er voor de verenigingen (carnavals; zang; muziek; 
toneelverenigingen)?  Aan wat kunnen de verenigingen deze subsidies besteden? 
Dus welke kosten kunnen zij hiermee dekken of andere zaken? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 38 

Pagina:  Algemeen cultuur  

Vraag: Worden de subsidievormen voor de (volks)culturele verenigingen optimaal benut 
of blijven middelen onderbesteed? Kunt u dit uitsplitsen. Wat is daar de reden van? 
Ligt dat dat aan de voorwaarden van de subisdie of dat verenigingen er niet mee 
bekend zijn?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 39 

Pagina:  Algemeen cultuur  

Vraag: Wat is er in 2023 gedaan om de Maastrichtse taal te stimuleren en of te 
ondersteunen? Wat is daar de stand van zaken van? Zijn er gesprekken met scholen 
over het geven van lessen in de Maastrichtse taal?  
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Antwoord:  

  

Vraagnummer: 40 

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

  

 


